
Van: CN=Hans Wijnveen/O=Heerhugowaard
Aan: CN=post/O=Heerhugowaard@Heerhugowaard
CC: 
Verstuurd: 19/10/2015 15:08
Onderwerp: ingekomen stukken raadsvergadering
Bijlage(n): GROENZAAM HEERHUGOWAARD_GREEN ART SOLUTIONS_150915
_PRINT.PDF, INZENDINGENGROENEONDERNEMERS.PDF, SLIM BEHEREN IS HET 
NIEUWE ONTWIKKELEN_DEF.PDF

Is het mogelijk bijgevoegde mail en de bijlagen in te boeken in Corsa en 
ter behandeling naar de griffie te sturen.

Groet,
Hans Wijnveen

Griffie |   Gemeente Heerhugowaard |
Locatie Gemeentehuis  | Parelhof 1, 1703 EZ  Heerhugowaard  | met auto: 
Ingang  Stadspleingarage |
Postbus 390, 1700 AJ  Heerhugowaard  | raad.heerhugowaard.nl  |
Tel. 14072 (intern 799) | Fax. 072 - 57 55 571 | e-mail: 
griffie@heerhugowaard.nl | 

----- Doorgestuurd door Hans Wijnveen/Heerhugowaard op 19-10-2015 15:07 
-----

Van: Rene Schoemaker <rene@schoemedia.nl>
Aan: griffie@heerhugowaard.nl
Datum: 14-10-2015 23:20
Onderwerp: IN BEHANDELING HW doorsturen naar college en op 
ingekomen stukken raadsvergadering

Hallo griffie,
 
Kunt u onderstaande plus de bijlagen doorsturen naar het college, plus het 
op de ingekomen stukken van de komende raadsvergadering zetten, ter 
kennisname van de raad?
 
-- 
Met vriendelijke groet,

René Schoemaker

Hulstlaan 31
1702 VH Heerhugowaard
072-5209530
06-52070362

Geacht college,

In de raadsvergadering van juni heeft de gemeenteraad een motie aangenomen 
waarin het college werd opgeroepen haar netwerk te gebruiken om 
ondernemers te wijzen op het Europese programma  ‘Nature Based Solutions 
in Re-naturing the Cities’. Aan publicaties te zien van onder meer de 
Bedrijvenkring heeft het college daaraan uitvoering gegeven. GroenLinks 
heeft zelf eveneens meerdere malen de publiciteit gezocht en dat heeft 
geleid tot reacties van 5 ondernemers; 1 uit Heerhugowaard, de rest uit 
Noord-Holland en zelfs verder weg in Nederland. Ik doe u hierbij deze 
reacties toekomen, met ondersteunende bijlagen. Mogelijk haalt het college 
er inspiratie uit, GroenLinks in ieder geval wel. Wellicht lenen sommige 
inzendingen zich wel voor toepassing in onze stad.



Wij hebben de ondernemers zo veel als mogelijk begeleid naar "Europa" met 
name via informatieverstrekking. Het is nu verder aan henzelf. Waar wij 
benieuwd naar zijn is of het college net als ons reacties cq inzendingen 
heeft gekregen op haar netwerkinspanningen. Graag horen wij dat binnenkort.

Met vriendelijke groet

René Schoemaker
Fractievoorzitter GroenLinks Heerhugowaard.


